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� Göçün 50. yılında Türkiye’den kalkan TRT Al-
manya Treni, 30 Ekim günü Münih Garı’na ulaştı.
Treni karşılayanlar arasında Anadolu Üniversite-
si’nin Batı Avrupa Programı öğrencileri de vardı.

� Karşılama törenine katılan Rektör Prof. Dr.
Davut Aydın, Anadolu Üniversitesi’nin 25 yıldan
bu yana Batı Avrupa ülkelerinde faaliyette oldu-
ğunu söyledi. 5. SAYFADA

� İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi öğ-
retim üyesi Doç. Dr. Yılmaz Kılıçaslan ta-
rafından yürütülen TÜBİTAK projesi ile
17 bölgede 7 bin çiftçiyle anket yapıldı.
Proje ile çiftçilerin sertifikalı tohum kul-
lanıp kullanmadıkları araştırılırken, bit-
kisel üretimde gelecek dönemin tahmin
edilmesine ilişkin önemli veriler elde
edildi. 7. SAYFADA

UEFA
maçlarına
ev sahipliği
yaptık

TÜBİTAK
projesinde 7 bin
çiftçiye ulaştı

� Anadolu Üniversitesi, sahip olduğu
modern spor tesisleriyle çeşitli ulusal
ve uluslararası spor etkinliklerine sık
sık ev sahipliği yapıyor. Son olarak 19
Yaş Altı Avrupa Şampiyonası 1. Eleme
Turu grup karşılaşmaları üniversitemiz
stadyumu ile Eskişehir Atatürk Sta-
dı’nda oynandı. 7. SAYFADA

� Üniversitemiz Bursa Eskişehir Bilecik
Kalkınma Ajansı (BEBKA) tarafından ya-
yınlanan 2011 yılı mali destek program-
ları proje teklif çağrısı kapsamında
danışmanlık yapabilecek öğretim üyele-
rini belirledi. 4. SAYFADA

� Eskişehir Valisi Dr. Kadir Koçdemir
Anadolu Üniversitesi İşitme Engelli Ço-
cuklar Eğitim, Araştırma ve Uygulama
Merkezi’ni ziyaret ederek çalışmalar
hakkında bilgi aldı. 3. SAYFADA

‘Akademik
başarı ve
yabancı dil
çok önemli’

BEBKA
projelerine
Anadolu
desteği

� İktisadi ve İdari Bilimler Fakülte-
si’nin 2 Kasım günü düzenlediği “Yö-
netim ve Yöneticilik” konulu panele
öğrenciler büyük ilgi gösterdi. 5’DE

� Sosyal Hizmetler ve Çocuk Esirgeme Kurumu yurtlarında barınan çocuklar, Anadolu Üniversi-
tesi Çocuk Üniversitesi çalışmaları kapsamında Sivil Havacılık Yüksekokulu’nu gezdi. 5. SAYFADA

Çocuklar havacılıkla tanıştı

Vali Koçdemir’in
İÇEM ziyareti

� Üniversitemiz Kadın Çalışmaları Uygulama
ve Araştırma Merkezi ile Eskişehir Ticaret

Odası’nın düzenlediği “Girişimciliğe
Farklı Bakışlar” konulu panele katılan-
lar arasında ünlü tiyatro sanatçısı Ayla

Algan da vardı. 4. SAYFADA

Tüm
eğitimcilerimizin

24 Kasım
Öğretmenler
Günü
kutlu olsun.

� Ayla Algan, üniversite-
mizde hem oynadığı hem de
yönettiği ‘Troyalı Kadınlar’
adlı oyunla sanatseverlerin
karşısına çıktı. Oyun, 15
Kasım akşamı sinema Anado-
lu’da sahnelendi. 6’DA

Ayla Algan’dan
‘Troyalı Kadınlar’

Ayla Algan ile girişimciliğe
farklı bakışlar

Çocuklar havacılıkla tanıştı

TRT Almanya Treni’ni
biz de karşıladık
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� Maksimum Rock düşüncesi ilk olarak
ne zaman ortaya çıktı ve adı neden Mak-
simumRock?

Maksimum Rock olmazdan önce ilk
radyo programımın adı Longplay’di.
Longplay programı Hür Fm’deydi, özel
radyolarınaçıldığızamanbaşladımbuişe.
HürFm’dekiprogrambittiktensonratele-
vizyonçalışmalarımbaşladı.HBB’deRock
Club diye bir program başladı, ben de
onunyayınkoordinatörüydüm,sene94…
Eko Tv’de çalıştım, TRT’de Desibel diye
programımvardı.

� Desibel biraz olaylı bitmişti. Funda
Arar’ın konuk olması yüzünden mi bitir-
diniz?

Funda Arar’ı biraz dayatarak bana ge-
tirdiler.BençizgimiçersindeFundaArar’a
yer görmüyordum. Bugün yapar mıyım,
kendi dilimden konuşup kendi pence-
remden bakarak yaparım belki; ama o
zaman o program öyle bir program de-
ğildi, ben de rahat değildim. Baktım TRT
ve yönetmen arkadaşlarla anlaşamıyo-
rum, “Ben bir daha bu programı yap-
mam!”dedimveosonprogram oldu.

� Tahmin etmek zor değil. İlk soruya dö-
nersek?

Evet, Desibel’den sonra Radyo Club’da
(şimdiki Radyo D), Müzik Borsası diye bir
programa başladım; çok kötü, iğrenç bir
isim,aklımageldikçekötüoluyorum.Rad-
yonun adı değişince ben de fırsat yakala-
dım, programın adını değiştirdim. Birkaç
ayiçersindeoMaksimumRock’adönüştü.

�Sizinfikrinizmiydi,yoksaçevredenbaş-
kaları mı yönlendirdi “Değiştir şu ismi!”
diye?

Yok, benim fikrimdi. Dünyada Maksi-
mumRock’nRolldiyebirdergivardı.Onu
kısalttım alelacele bir isim bulmamız ge-
rekiyordu, Müzik Borsası isminden kur-
tulmalıydık! Bu programda en çok rock
müzik çalarız, o zaman Maksimum Rock
olsundedik.

� Canlı yayında zorlandığınız anlar oldu
mu?

Çam devirdiğim anlar çok oldu. Bunu
söylesemmi,söyleyeyimyahaydi,neola-
cak!YavuzÇetin’le ilgilibirprogramhazır-
ladık, daha doğrusu eski isimlerin
kayıtlarınıçalıyordum,dahaYavuzhayat-
taydı.YavuzÇetin’inbirgrubuvardı,Ercan
- Yavuz – Vahe diye. Ercan Saatçi işte o
gruptaki Ercan, rockçı. Ben de “Günü-
müzdepopçuolaraktanıdığımız,eskiden
rock tarzında da çalışmalar yapan kimler
var?” diye örnek veriyorum. Bir anlamda
davadan dönenlerin listesi. Şarkıyı çal-
maya başladım, meğer benim ses potan-
sımaçıkkalmış.Devamlılıktanbirarkadaş:

“ Telefon geldi bağlayalım mı?” dedi. “ Şu
dönekçalsınbitirsinondansonra.”dedim
ben de. Çocuğun bir anda rengi attı, sesi
inceldi: “Abi ne diyorsun?”. O sıralarda da
Ercan Saatçi Hürriyet Grubu içerisinde,
kelle uçuracak bir durumdayım yani.
Neysebir şeyolmadı.

� Size sapık da dadanıyordu, telefon
numarasını veriyordunuz programda
arayınrahatsızedindiye…

Bursa’danvardıonumudiyorsun?

� Evet,evet!
Neredenaklınageldi.Kabusgibiydiher

şey. Çok ciddi bir problem oldu yalnız
benim için. İstanbul’a geliyordu. Pentag-
ram konserine gideceğiz eşimle, kuyruk-
tayız. Kız kuyrukta önüme geçip kendini
yere atıyordu. Hayranlık denemez buna
çok rahatsız edici bir şey. Tanıyor musu-
nuz?Paranoyayaptım, nereden çıktı?

� Yok öyle bir şey, korkmayın. Maksi-
mum Rock’a geri dönelim biz en iyisi.
Programçizgi romanla çokbağlantılıydı.

Çokseverim.

�Sizcerockmüziklebağlantılımıçizgiro-
manlar?

Kişisel beğeniyle, hobilerlealakalı.

� Gözlemlediğimkadarıylarockmüzikle
uğraşanların çizgi romana bir düşkün-
lüğüoluyor.

Çok doğru diyorsun. Neden kaynakla-
nıyor bilmem ama dünyada çizgi roman
özellikle fantastik, korku tarzı olanlar rock
müzik üzerinde çok etkili. Kiss grubu,
Björk…. Çizgi roman senaristliği olan isim-
ler var. Marvel Comics’in daha alt türle-
rinde yayınlananlar var, özellikle alıp
saklıyorumonları.

� Çizgi roman sevgisini şarkı sözleriyle
bağlayabilir miyiz?

Evet, evet; belki de hayal güçlerini çalış-
tıranşeyoradangeliyor.Bakonuiyiyaka-
ladın; çünkü şarkı sözleriyle de paralellik
kurulabilir.

�MaksimumRock’tayarışmalardaçok
önemlibirboyuttaydı.RockTheNati-
ons, Roxy, Sing Your Song… Bu tür
yarışmalarsizce iyibir şeymi?

Bizimyarışmabaşlığıaltında, in-
sanların kendi tarzları da olsa,
her grubun yanında getirdiği
yandaşları da görülüyor. Bir
alandayenigruplarlatanışmak
için çok iyi bir misyonu var bu
organizasyonların, o açıdan yarış-
malardanyanayım.

� Eurovision’un son hezimeti or-
tada. Sizce neden son zamanlarda
rock müziğe yöneldi Türkiye? Finlan-
diya birinciliği etkilimibunda?

Lordy’nin büyük etkisi var Türkiye’ye.
YüksekSadakattrendmüziğiyapıyor,rock
müzik artık daha fazla takip edilen ve se-
vilen bir tarz.

� SizYüksekSadakat’ınasılbuldunuz?
Valla ben çok güzel buldum. Parçanın

çalıntıolduğunadairiddialarıçokgaripse-
dim.SexPistols’unparçasındanaraklandı
iddiası vardı. Parçayı yan yana dinleyince
benzer bir riff var; fakat bu bir kalıp. Eğer
bu Sex Pistols’tan çalıntıysa, ilk hırsız Sex
Pistols; çünkü daha önce 70’li yıllarda o
riff’ikullananbaşkagruplarvar.İkinci tek-
rarıSexPistols’laoluyorbunun.BirRock’n
Rollkalıbıvardındın–dındın–dındın–
dın dın. On bin parçada bunu görebilirsi-
niz. Bunu kullandın diye kimse sana hır-
sız diyemez. Aynı şekilde orada
duyduğunuzriff’idekalıpolarakkullanan
gruba hırsızsınız demek; çok iddialı bir
iddia.

� Altyapısıdaçok iyiydi şarkının…
Evet,çokiyi,şovolarakdaiyiydi. İlkgün

tamYüksekSadakatsahnedeninmişdiğer
gruplarçıkmayabaşlamış,benosıradaiz-
lemeye başladım Eurovision’u, sıkıntıdan
kaçıp kaçıp bilgisayarın başına gittim. Bir
iki ülke biraz öne çıkıyordu. Çok kolay bir
final olacak diye düşündüm. Ana! Bir de
baktımTürkiyeoradayok. Çokşaşırdım!

� SizTürkiye’denkimgitsin istersiniz?
Özellikleeskidendüşünüyordumbunu.

Ama şu an baktığımda grubun sırtına
başkabiranlamyüklendiğinigörüyorum.

� Negibi?
Sen burayı temsil ediyorsun, ezdirme

bizigibi.Yamilletinacayipdeğişkenliğivar
niyeböylesonuçaldığımızadairbaşkata-
raftan söylenmesi garip olacak ama eş-
cinsel lobisi olup olmadığı tartışılıyor.
Bunun Eurovision’da baskın bir etki ol-
duğudüşünülüyor.Mangageçenyıldaha
zarif, asla maço tarza sahip olmayan, efe-
minebirgrupolarakgörünmüşken;Man-
ga’nın tersine Yüksek Sadakat’in daha
maço bir tarz sergilediğini düşünmüşler.
Bu yüzden önüne geçildiği düşünülüyor.
Tabi bu bir iddia, benim iddiam değil.
Duyupdaşaşırdığımbiriddiaolarak,Allah
Allahdedirtiyor bana.

� Güven Erkin Erkal’ın en sevdiği müzis-
yenlerkim?

Pink Floyd benim için bir dönüm nok-
tası. Rock müziğe geçişim Elvis Presley ile
oldu.OnbiryaşımakadarABBAdinleyen
biriydim. Elvis Presley bana bir yol gös-
terdi,dahafazlaciddiyealınabilecekisim-
ler için bir başlangıç oldu. Bir müddet
sonraPinkFloyd,JetRotalgibigruplarıdin-
lemeye başladım.

� Türkiye’den özellikle dinlediğiniz biri-
lerivarmıydı?

Anneannemealdırdığımilk45’likErkin
Koray- Yağmur, onu hatırlıyorum. 1980’li
yıllar başladığında o zamanki Türk grup-
larını, Ra, Devil, Hardal, dinlemeye başla-
dım ve garip bir şekilde toplama arzusu
başladıbende.Afişleri,kayıtlarıtoplayıpar-
şivebaşlamamın başlangıcıolduoyıllar.

�Programyapmayıdadüşünüyormuy-
dunuzozaman?

İzzetÖz’ügörüpetkileniyordumtabiiki.
Adam hem klip çekiyor, hem yerli, hem
yabancıklipleribirarayagetiriyor;hemde
ekrandan Ömer Muz gibi bir ressamın il-
lüstrasyonlarını geçiriyordu. Çizgi roman
sevdası da var ya bir yandan, hepsi birle-
şinceprogramyapmafikridedoğdu.Yola
çıkmışsan, duraklar kendiliğinden ortaya
çıkıyor.

�Rockmüziktemekanlardaçokönemli;
çünkü müzik bu şekilde yayılıyor.

Sizin devam ettiğiniz mekanlar
neresiydi?

86yılındaTürkiye’de Rockca-
feler açılmaya başlandı . Theatri-
cal Cafe, Laterna Cafe ilk aklıma
gelen yerler. Laterna Cafe, plak
dükkanıydı önceden, sonra cafe

oldu. İlk açıldıklarında bu dük-
kanların başka kaygıları da vardı.

İçeride fotoğraf, resim sergileri
olurdu. Theatrical Cafe açıldığında,

geniş bir salonu tiyatro çalışmalarına
ayırdılar. Orada çalışan çocukları hafta
sonugidip izleyebiliyorduk.Tabiionlaro
zamanaaitkaygılardı.Dahasonrabukay-
gılar ticariamaçlara dönüşüpkayboldu.

�Ozamanakadarçevrenizdesizinleaynı
tarzmüzikleridinleyenlervarmıydıyoksa
bu cafelerdemitanıştınız?

Yok yok, hayır. Cafeler bizim buluşma
noktamızdı. Bir zamanların köhne çay
bahçesigibidiyelim.Köhneçaybahçeside
Mazhar’la Fuat’ın burun buruna gelip ta-
nıştığıyer.Birisi,diğerininkolununaltında
plak görüyor. “ Abi beraber dinleyelim
mi?” derken, Mazhar Fuat Özkan’a kadar
gidiyoriş.Oaçıdanmekanlarınçokönemi
var. Ben öyle bir döneme tanıklık etmiş
oldum ki; şöyle söyleyeyim, 80’lerin ba-
şında biz yolda giderken, karşı tarafta bir
taneuzunsaçlıgörüyorsakhemenyanına
gidiyorduk:“Abi,senLaterna’yıarıyorsun
değil mi?”, “ Aaa evet kardeş ya!” derken
beraber gidiyorduk mekana. Ama şimdi?
Her gördüğün uzun saçlının yanına gidip
neselamıvereceksin?Selamversen“Hö?”
deryani.

� Radyo – tv programcılığının yanında,
kitap da yazıyorsunuz ve yeni bir belge-
sele başlayacaksınız. Bize biraz bilgi verir
misiniz?

Türk rock tarihi üzerine bir kitabı bitir-
dim. Kitap fuarına çıkmasını bekliyorum.
Daha sonra yavaş yavaş belgesele yönele-
ceğim.

� Nasılbir belgeselbu?
Kemancı belgeseli bunun yanında ne

ki? Öyle diyeyim size. Çok eski, ortaya çık-
mamış görüntüleri falan bulduk. Şöyle
söyleyeyim, bunu seminerlerde bile pay-
laşmıyorum şu anda. Türkiye’ye saksa-
fonu getiren Leona Victor diye bir adam
var,Ermenivatandaşı.90yıldırbuadamın
fotoğrafıyoktuortada.
� Buldunuzmu?

Buldum.

� Neredenbuldunuz?
İşini seven sahaf arkadaşlar sayesinde.

Benimiçindeheyecanlandılar,onlarında
garipiletişimleri,kontaklarıvar.Neyinere-
den bulacakları gerçekten belli olmuyor.
Acaba olabilir mi soru işareti bırakan işler
olsadabunlar,ufacıkbir ipucuylaherşey
ortayaçıkıyor.LeonaVictor’unçalıştığıku-
rumunhalayürürlükteolanbirkurumol-
duğunu bulduk. O kuruma gittik, Leona
Victor’danbahsettik,böylebirisivarmıde-
yince, hopbirandaeşleştiher şey.

� Belgesel için tek başınıza mı çalışıyor-
sunuz,ortağınızvarmı?

Ben altyapıyı tek başıma hazırlıyorum.
Tek başıma diyorsam bile, işini seven kü-
tüphane memurları, sahaflar, başka ko-
leksiyoncuarkadaşlar.Yapımaşamasında
ortaklaşabaşkabiryapımadönecek.Kur-
gucu,iyibiryönetmen,onlarlakollektifbir
çalışmaiçerisindebirşeykoyacağızortaya.

� Pekibizne zamangörebileceğiz?
Çokyaşlanmazsın, zatengençsin.

1984 YILINDAN bu yana rock
müzik arşivciliği, radyo ve tele-
vizyon programcılığı yapan
Güven Erkin Erkal Rock Ku-
lubü’nün konuğu olarak üniver-
sitemize geldi. Erkal ile radyo
programı Maksi-
mum Rock ve diğer
çalışmaları üzerine
keyifli bir söyleşi
gerçekleştirdik.

Özge Önenerk

Yola çıkmışsan, duraklar
kendiliğinden ortaya çıkar

Güven Erkin Erkal

Rock Kulübü’nün konuğu olan Güven Erkin Erkal sorularımızı yanıtladı:
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Prof. Toth’dan
‘Çevre Etiği’
konferansı

Tümsev SAYAR

� Anadolu Üniversitesi, Çocuk Eğitimi
UygulamaveAraştırmaMerkezi (Çocuk
Üniversitesi) çalışmaları kapsamında
yeralan, “BaşbakanlıkSosyalHizmetler
ve Çocuk Esirgeme Kurumu” himaye-
sinde bulunan çocukların üniversiteyi
tanıma ziyaretlerinin ilki 26 Ekim Çar-
şamba günü gerçekleştirildi.

Çocuk Üniversitesi merkez binasında
yapılan tanıtım ve konuşmaların ardın-
dan davetli altı öğretmen ve 30 öğrenci,
Anadolu Üniversitesi, İki Eylül Kampu-
sünde bulunan Sivil Havacılık Yüksek
Okulu’nu gezdiler. Yard. Doç. Dr. Metin

Altan “Gezinin hedefleri arasında, ço-
cuklara ‘üniversite’ kavramının tanıtıl-
ması, bilgi ve deneyim paylaşımının
akademik platformda nasıl yapıldığının
gösterilmesi ve meslek seçimi aşama-
sında, daha geniş bir yelpazede düşü-
nebilmelerinin sağlanması yer
almaktadır. Çocuklarımızın akademik
atmosferileerkenyaşlardatanışmasısa-
yesinde, bakış açıları değişmekte, aka-
demik kavramlara ve üniversiteye
aidiyetduygusuoluşmaktadır.Bupren-
sibinilkmeyveleriniboyunlarınatakılan
Anadolu Üniversitesi kimliklerine ilgi ile
sarılanmisafirçocuklarınheyecanlıpay-

laşımlarında görmek mümkündür”
dedi. Yard. Doç. Dr. Metin Altan, kalıp-
laşmış şablon müfredatlardan sıyrılan
çocukların, hayatın temel prensiplerini
daha sağlıklı ve verimli bir şekilde inşa
edebildiğini de sözlerine ekledi.

Uçağın İnişini İzlediler

Uçak bakım hangarı, haberleşme,
mikrodalga, temelelektrikveelektronik
laboratuvarları ile başlayan tanıtım tur-
ları, rüzgar tüneli, hasarsız kontrol,
bremze, malzeme ve uçak gövde labo-
ratuvarları ile son buldu.

Öğleyemeğininardından,gerçekpilot

vehavatrafikkontrolörleri iletanışanço-
cuklar, onları görev başında izleme fır-
satıbuldu.Yedişerkişilikgruplarhalinde
havatrafiksimülatörleri,havatrafikkule
simülatörleri,havalimanıkulekontrolve
uçakpilotajsimülatörlerini inceleyenço-
cuklar, teknik konularda bilgi aldılar ve
merak ettikleri ayrıntıları konunun uz-
manlarından dinlediler.

Ziyaretin sonunda, uçak pistine in-
mekte olan bir uçağın inişi sırasındaki
heyecan dolu iletişimi ve koşuştur-
mayı yerinde izleyen öğrenciler, eğ-
lenceli ve bilgilendirici bir gün
geçirdiklerini belirttiler.

Çocuklar havacılıkla tanıştı

Umut Yaşar İNAN

� Edebiyat Fakültesi Felsefe Bölü-
mü’nün düzenlediği “Çevre Etiği” ko-
nulu konferansa Erasmus Programı
kapsamında Türkiye’ye gelen Macaris-
tan’ın Szeged Üniversitesi öğretim üyesi
Prof. János Tóth konuşmacı olarak ka-
tıldı. 2 Kasım günü Edebiyat Fakültesi
Zakine Çelik Öztürk Konferans Salo-
nu’nda yapılan konferansta Prof. Tóth
felsefenin bir dalı olan “Çevre Etiği” ile il-
gilenen; Hans Jonas, Holmes Rolston,
Rachel Carson, Lynn White gibi filozof-
lar hakkında bilgi verdi ve bulunduğu-
muz doğayı anlama çabasına değindi.
Konuşmasında bu filozofların “Çevre
Etiği” konusuna yaklaşımlarını kısaca
anlatan Tóth, “Sürdürülebilir Çevre” kav-
ramı üzerinde durdu ve çeşitli canlı tür-
lerinin yaşamını rahatça
sürdürebilmelerinin çok önemli oldu-
ğuna dikkat çekti.

Konuk öğretim üyesi ayrıca “insan
türünü diğer türlere üstün görme yakla-
şımı”, “doğanın aşırı kullanımı”, “yararcı

muhafazakarlık”, “aşırı
saygıcılık” gibi kav-
ramları da ele aldı
ve insanın do-
ğayla ya da kendi
dışındaki dünya
ile nasıl ilişkide bu-
lunması gerektiği

konusunda
açıklama-

lar yaptı.

Tümsev SAYAR

� İktisadi ve İdari Bilimler Fakülte-
si’nin 2 Kasım günü düzenlediği “Yö-
netim ve Yöneticilik” konulu panele
öğrenciler büyük ilgi gösterdi. Panele
Prof. Dr. İnan Özalp, Doç. Dr. Zümrüt
Tonus, Doç. Dr. Cemil Ulukan, Doç. Dr.
Süleyman Sözen ve Yard. Doç. Dr.
Özlem Oktal konuşmacı olarak katıldı.

Yüksek Lisans Önemli

Panelin açılışında “Yönetim ve Or-
ganizasyon” anabilim dalı hakkında
bilgi verilmesinin ardından söz alan
Prof. Dr. İnan Özalp, ”Zaman zaman
öğrenciler, özel sektöre mi gitmeliyim,
devlette mi çalışmalıyım diyorlar. Ben
de onlara yüksek lisans yapmanın zo-
runlu hale geldiğini söylüyorum. Artık,
özel sektörde dahi, yüksek lisans belir-
leyici bir kriter haline geldi.” dedi.

Yönetim ve yöneticiliğin çok geniş
kapsamda anlatılabileceğini söyleyen
Yard. Doç Dr. Özlem Oktal ise “Biz
daha çok işletme yönetimi kısmına yo-
ğunlaşıyoruz. Hastane, banka, üniver-
site yönetimi gibi. Yönetimi
destekleyen pek çok sektörde çalışabi-

lirsiniz fakat işletmenin faaliyetini sür-
dürebilmek için ne yapmak gerekir,
hangi sorunlarla karşılaşılabilir gibi so-
rulara cevap vermeniz, sizi diğer fa-
külte öğrencilerinden ayıran nokta
olacaktır” diye konuştu.

Bilgi sistemleri ve tekniklerinin çok
hızlı geliştiğine dikkat çeken Oktal, öğ-
rencilerin yönetim ve bilgi sistemi der-
sinde, iş süreçlerinin hangi
teknolojileri destekleyeceğinin üs-
tünde durarak avantaj elde edebilece-
ğini kaydetti. Özlem Oktal, piyasada
var olan eğitimlere yönelinmesi ve öğ-
rencilerin kendilerini geliştirmesinin
önemli olduğunu vurguladı.

Doç. Dr. Zümrüt Tonus da, öğrenci-
lerin ders tercihlerini yaparken, ne is-
tediğini bilerek hareket etmelerinin
önemli olduğunu söyledi. Tonus, “Öğ-
rencilerin bir çoğu işletme bölümü-
nün kapsamını bilmeden geliyor.
Daha sonra da ne yapmak istediğini
düşünmeden sadece derse girip çıkı-
yor. Eğer üçüncü sınıfa kadar ne yap-
mak istediğinizi bilirseniz,
kariyerinizle ilgili hedeflerinize varma-
nız kolaylaşır” dedi.

Doç. Dr Tonus, insan kaynakları ala-
nında ilerlemek isteyenlere öneriler
sundu ve bu alanda çalışmak isteyen-
lerin alması gereken dersler hakkında
bilgi verdi.

Ders seçim haftasında gelip, seçmeli
dersler hakkında bilgi alınması gerek-
tiğini dile getiren Doç. Dr. A. Barış
Baraz ise “Çok iyi hocalarımız var. Ver-
dikleri dersleri takip etmeniz önemli.
Örneğin işletme politikası, stratejik yö-
netim gibi dersler, rekabet konularını
ele alır ve neden bazı işletmeler diğer-
lerinin önünde sorusunu sorar. Stra-
tejik yönetim dersi evrensel nitelikte ve
başarının sırrıyla benzer özellikler ta-
şıyor. Konuklarla, video ve örnek olay-
larla işliyoruz bu dersi. Takip etmenizi
öneririm.” dedi.

Yeni Kamu Yönetimi Anlayışı

Katılımcıları, geleceklerinden
kaygı duydukları için kutlayan Doç.
Dr. Cemil Ulukan ise bugün için her-
kesin yönetici olarak görülebildiğini
ancak daha iyi olmanın önemli ol-
duğunu ifade etti. Doç. Dr. Ulukan,
“Teknik, kavramsal ve iletişim bece-

rilerinizin olması başarılı olabilmek
için önemli. Temelde bir yöneticinin
ne yaptığını bilmesi gerekiyor. Niha-
yetinde bu becerileri nasıl yetkin kul-
lanırsanız o kadar iyi yönetici
olursunuz. Artık akademik başarı ve
yabancı dil eskisine oranla daha
önemli. Her alanda kendinizi geliş-
tirmeniz lazım” diye konuştu. Ulu-
kan, özellikle okumayı seven
öğrencilerin yüksek lisans yapması
gerektiğini belirtti.

Panelde son konuşmacı olarak söz
alan Doç. Dr. Süleyman Sözen ise
yeni kamu yönetimi anlayışı hak-
kında bilgi verdi. Yalnızca özel sek-
töre yoğunlaşılmaması gerektiğine
dikkat çeken Sözen, kamu sektörü-
nün de bir çok mezunu istihdam et-
tiğini söyledi.

İşletme mezunlarının müfettişlik
gibi A kadrolarda çalıştığını hatırlatan
Doç. Dr. Süleyman Sözen kamu ala-
nında çalışmak isteyenlerin, siyaset
bilimi, idare hukuku ve anayasa hu-
kuku derslerini almasını önerdi.

Panelin sonunda katılımcılar dinle-
yenlerin sorularını yanıtladı.

Camille Louis
‘Çatı Projesi’ni
anlattı
Günsu UYANIK

� Edebiyat Fakültesi Felsefe Bölümü ve
İletişim Bilimleri Fakültesi tarafından or-
taklaşa düzenlenen, “Siyasetin Parçalan-
masında Siyasalın Yeniden Bileşimi”
konulu seminere Fransız felsefeci ve sa-
natçı Camille Louis konuşmacı olarak
katıldı. Louis, 3 Kasım’da Zakine Çelik
Konferans Salonu’nda gerçekleştirilen
konferansta “Çatı Projesi” hakkında bilgi
verdi. Camille Louis, projenin birçok sa-
natçının, düşünürün, farklı alanlardan
insanların, aynı çatı altında toplanma-
sından yola çıkarak bir eylem ortaya çı-
kartmanın örneği olduğunu kaydetti.

Politikanın bir gücü temsil ettiğini
ama politik olanın başka bir şeyi ifade et-
tiğini kaydeden Louis, farklılıkların birlik-
telikleri konusunda açıklamalar yaptı.
Camille Louis, projelerinde bir masanın

etrafında entellektüel kesim-
lerin sanatsal çalışma-
lar yaptıklarını ve

önemli olanın ortaya
çıkan sanat eseri
değil bilgi alışverişi ol-
duğunu kaydederek

bunun da ile-
tişimi
sağlaya-
cağını
söyledi.

Prof. János Tóth

İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi tarafından düzenlenen panelde konuşmacılar yönetim ve yöneticilik konusunda öğrencilere bilgiler aktardı.

Camille Louis

‘Akademik başarı ve yabancı dil
artık çok daha önemli’
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Gökhan AKKURT

� Türk-Alman İş Gücü Anlaşmasının
50. yılı kutlamaları kapsamında Eskişe-
hir'e gelen, Türk kökenli Avrupalı politi-
kacılar Anadolu Üniversitesi’ni ziyaret
etti. Konuk siyasetçiler 3 Kasım günü
Anadolu Üniversitesi Yurtdışında Yaşa-
yan Türk Vatandaşlarının Sorunlarını
Araştırma Merkezi (YUTAM) Müdürü
Doç. Dr. Zehra Gülmüş ile birlikte Rek-
tör Yardımcısı Prof. Dr. Ender Suvacı’yı
makamında ziyaret etti.

Almanya Baden-Württemberg Eya-
leti Uyumdan Sorumlu Bakan Bilkay
Öney, Berlin Eyalet Parlamentosu Mil-
letvekili Özcan Mutlu, Hamburg Eyaleti
Eski Meclis 2. Başkanvekili Nebahat
Güçlü, Delmenhorst İl Genel Meclis
Üyesi ve Meclis Başkan Yardımcısı
Murat Kalmış, Danimarka Parlamen-
tosu Milletvekili Hüseyin Araç, Prof. Dr.

Suvacı ile Türk dış göçü ve bu konudaki
güncel gelişmeler hakkında bilgi alışve-
rişinde bulundu.

Beyin Göçü

Prof. Dr. Ender Suvacı, Anadolu Üni-
versitesi’nin uzaktan öğretim program-
larının bir bölümünün, Batı Avrupa
İrtibat Bürosu aracılığı ile Avrupa ülke-
lerinde 25 yıldır uygulandığını söyledi.
AnadoluÜniversitesiolarakAlmanya’da
gerçekleştirdikleri etkinlere de değinen
Prof. Dr. Ender Suvacı şunları söyledi:

“2010 yılından itibaren Üniversite-
miz Güzel Sanatlar Fakültesi tarafın-
dan, Köln’deki İrtibat Bürosunun giriş
katında yer alan Köln Sanat Galeri-
si'nde çeşitli sergiler açıldı. Bu yıl içinde
açılan ‘’Lale-i Serenad’’adındakicamve
seramik sergisi ile "Göç ve Grafik" ko-
nulu iki sergiyi de Göçün 50. Yılına ar-

mağan ediyoruz.”
Prof. Dr. Suvacı, bu etkinlikler kapsa-

mındaAnadoluÜniversitesiTiyatroTop-
luluğu Tiyatro Anadolu tarafından 10
Aralık 2011 akşamı Köln Üniversite-
si’nde 1100 kişilik salonda "Doyçland"
adlı bir oyunu sahneye koyacaklarını
kaydetti.

Prof. Dr. Ender Suvacı sözlerini şöyle
sürdürdü:

“1.5 milyon öğrencimizle dünyanın
3’üncü büyük üniversitesi olarak, yurt-
dışında akademik eğitim gören ve
mezun olanları Türkiye’de farklı alan-
larda değerlendirmek üzere bir proje
başlattık. Bu projeyle birlikte hedefimiz
beyin göçünü tersine çevirmek.”

Doç. Dr. Zehra Gülmüş de Batı Av-
rupa ülkelerinde yaşayan Türk kökenli
gençlerin eğitimi konusunda ciddi iler-
lemeler kaydedilmesinin Avrupa'da ya-

şayan Türk göçmenlerin uyum sorun-
salı çerçevesinde sevindirici ve önemli
bir gelişme olduğunu vurguladı. Doç.
Dr. Gülmüş, özellikle Almanya'da
doğupbüyüyenveyüksekeğitiminiba-
şarı ile bitiren Türk kökenli gençlerin
Türkiye’de yaşamayı, çalışmayı ve yer-
leşmeyi düşünmelerine ve bu yönde
hareket etmelerine dikkat çekti.

Doç. Dr. Zehra Gülmüş, YUTAM ola-
rak konuyu 8 Aralık 2011’de Köln
Başkonsolosluğu himayesinde, Üni-
versitemiz Batı Avrupa Bürosu,
Köln’deki Türk Üniversiteliler Derneği
ve Türk-Alman Akademisyenler Plat-
formu işbirliğinde Köln Rautenstra-
uch-Joest Müzesi'nde düzenlenecek
olan “Türk Kökenli Yüksek Vasıflıların
Kariyer Planlaması” başlıklı konfe-
ransta derinlemesine ele almayı plan-
ladıklarını sözlerine ekledi.

‘Çeyrek asırdır Batı Avrupa’dayız’

Elif TEKİN

� Anadolu Üniversitesi Kadın Çalış-
maları Uygulama ve Araştırma Mer-
kezi ve Eskişehir Ticaret Odası (ETO)
işbirliği ile "Girişimciliğe Farklı Ba-
kışlar" paneli düzenlendi. 15 Kasım
günü Kongre Merkezi Kırmızı Sa-
lon’da gerçekleştirilen panele ti-
yatro sanatçısı Ayla Algan, Anadolu
Üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler
Fakültesi öğretim üyesi Prof. Dr. Çiğ-
dem Kırel ve Eskişehir Kadın Giri-
şimciler Kurulu Başkanı Rukizan
Sızanlı konuşmacı olarak katıldı.

Erkek ve Kadın Omuz Omuza

Eskişehirli kadın girişimcilerden
Hüsniye Tali Ayrancıgil'in açılış konuş-
masının ardından söz alan Ayla Algan
her insanın yaratıcı olduğunun altını
çizdi. Algan şunları söyledi:

"İnsanı hayvandan ayıran en
önemli özellik öleceğini bilmesidir. Bu
insanın yaratma güdüsünü destekler.
Herkes yaratıcıdır aslında. Bunu kul-
lanmadığımız zaman kötü oluyor. Sez-
gilerinize kıymet verin, zaman verin.
Tiyatro kolektif ve sinerji isteyen bir sa-

nattır. Bizim işimizde siyah ya da
beyaz yoktur, biz biraz grileri arıyoruz.
Yaratıcı olmaya çalışıp dogmalardan
kurtulmalıyız. Kadın özgürlüğünde
erkek ve kadını omuz omuza görüyo-
rum. Hiç birini ötekileştirmiyorum."

Prof. Dr. Kırel ise girişimcilikte kadın
motivasyonunun çok önemli oldu-
ğunu ve bu konu üzerine odaklandı-
ğını kaydetti. Kırel, "Girişimcilik sanki
erkeksi bir meslekmiş gibi geliyor. Bu
sebepten meslek hayatımızda engel-
lerle karşılaştık. Ama şöyle ters bir ta-

rafı da var: Acaba biz kadınlar olarak
bu engellere destek mi oluyoruz? Ka-
dınların duygusal zekası erkeklere
göre daha baskın. Girişimcilik demek
iletişim demek. Kendimizi çok iyi tanı-
malı ve birey olarak kendimize güven-
meliyiz." dedi.

Çaba Göstermek Gerek

Prof. Dr. Kırel, "Girişimci, yaratıcı ol-
malı. Bir fikri oluşturup eyleme geçi-
rebilmeli. Mücadeleci olup çaba
göstermeli. Bu hususta kendimize

güven çok önemli. Ayrıca girişimcinin
risk alma eğilimi ve liderlik vasfı yük-
sek olmalı." diye konuştu.

Rukizan Sızanlı ise bu güne kadar
gerçekleştirdikleri çalışmalar konu-
sunda bilgi verdi. Sızanlı, "Bizler kadı-
nın toplumda çok daha iyi yere
gelmesi için çalışıyoruz. Türkiye eko-
nomisinin girişimle kalkınacağına ina-
nıyoruz. Umarım bu panel de vesile
olur ve girişimci sayısı artar. Şehrimi-
zin hem turizmi hem de ticareti için
çalışmalar yapıyoruz." dedi.

‘Yaratıcı olmaya çalışıp
dogmalardan kurtulmalıyız’

Türk kökenli politikacılar Rektör Yardımcısı
Prof. Dr. Ender Suvacı’yı ziyaret ederek
bir görüşme gerçekleştirdi.

Umut Yaşar İNAN

� Eğitim Fakültesi Almanca Öğretmen-
liği Programı öğretim üyesi Prof. Dr. Yük-
sel Kocadoru’nun temel düzeyde
Almanca öğrenmek isteyenler için ha-
zırladığı kitabı “Moderne Texte und
Übungen – I”, Ekim ayında piyasaya
çıktı. Detay Yayıncılık tarafından yayın-
lanan kitapta, temel düzeyde Almanca
anlatılıyor. Prof. Dr. Kocadoru 2010 yı-
lında da Anı Yayıncılık işbirliğiyle,“Aktu-
elle Texte Lesen Und Verstehen”
kitabını çıkartmış, orta seviye Almanca
öğrenmek isteyen okurların beğenisine
sunmuştu. Kocadoru, iki kitabında da
kullandığı çeşitli okuma metinleriyle ko-
nuların anlaşılırlığını artırmayı amaçlı-
yor.Prof. Dr. Yüksel Kocadoru, “Aktuelle
Texte Lesen Und Verstehen” geçen yıl
piyasaya çıktı. Bu ders kitabını, B1 ve B2
düzeyde Almanca bilen öğrencilere yö-
nelik bir kitap olarak tasarlamıştım.
“Moderne Texte und Übungen – I” yine
aynı şekilde. Ekim
ayında çıkan kita-
bım için YÖK’ten
destek alındı ve
Viyana’da bir ay
boyunca süren
yoğun araştır-
malar yapıldı”
dedi.

Prof. Dr.
Yüksel
Kocadoru

Anadolu’dan
BEBKA
projelerine
destek
� Anadolu Üniversitesi, Bursa Eskişehir
Bilecik Kalkınma Ajansı (BEBKA) tarafın-
dan yayınlanan 2011 yılı mali destek
programları proje teklif çağrısı kapsa-
mında danışmanlık yapabilecek öğretim
üyelerini belirledi.

BEBKA 2011 yılı mali destek program-
ları proje teklif çağrısı kapsamında kar
amacı güden ve gütmeyen kurum ve ku-
ruluşlara toplam 16 milyon TL hibe vere-
cek. Program başlıkları ise Çevre ve
Enerji, Ar-Ge ve Yenilikçilik, Sosyal Kal-
kınma olarak belirlendi.

BEBKA tarafından duyurulan başlıklar
çerçevesinde Anadolu Üniversitesi Proje
Birimi tarafından gerçekleştirilen bir ça-
lışmayla üniversitemiz öğretim üyeleri
arasında belirlenen alanlarda sunulacak
projelere danışmanlık hizmeti verebile-
cek bir uzman havuzu oluşturuldu.
BEBKA proje başvurularında danışman-
lığa ihtiyaç duyan kar amacı güden
ve/veya gütmeyen kuruluşlar istedikleri
taktirde ilgili öğretim üyeleri ile iletişime
geçebilecekler. Bu proje alanlarında üni-
versitemizin ortak olduğu ve/veya öğre-
tim üyelerinin danışman olarak yer
aldığı projeler değerlendirmeler sırasında
artı üç puana kadar avantajlı olacak. Ça-
lışmaya katılan ve projelerde danışman-
lık hizmeti verebilecek öğretim
üyelerimizin bilgilerine http://pb.ana-
dolu.edu.tr/ adresinden ulaşılabilir.
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Barış Can KERMAN

� Göçün50.yılındaTürkiye’denkalkan
TRTAlmanyaTreni30EkimPazargünü
MünihGarı’naulaştı.Tren,26EkimÇar-
şambagünüSirkeci’denkalkanve50yıl
önce gurbetçileri taşıyan ilk trenin ya-
naştığı 12 numaralı perona geldi. Treni,
Bavyera Eyaleti İçişleri Bakanı Joachim
Herrmann, Münih Belediye Başkanı
Christian Ude, Alman Demiryolları
CEO'su Rüdiger Grube ve çok sayıda
Türk karşıladı.

Karşılama sırasında hazır bulunan
bando grubu, Karadeniz ve Bavye-
ra’dan müzik eserleri çaldı.

Trenden inenlere Münihli Türkler ve
Türk-Almanmedyamensupları tarafın-
dan, 50 yıl önce Türk işçilere ikram edi-
len bir elma, bir muz ve bir armuttan
oluşan kumanyalar dağıtıldı.

Üniversitemiz De Yerini Aldı

Karşılama töreninde 25 yıldır Avru-
palı Türklerin eğitim-öğretim sorunları-
nın çözümüne katkı sunan Anadolu
Üniversitesi’nin Batı Avrupa Programı
öğrencileri de vardı. Göç trenine 29
Ekim günü Salzburg’dan katılan ve Al-
manya Federal Cumhuriyeti Uyum Ba-
kanı Maria Böhmer, Başbakan
Yardımcısı Bekir Bozdağ, TCDD Genel
Müdürü Süleyman Karaman ve TRT
GenelMüdürüİbrahimŞahin’lebirlikte
MünihGarı’nagirişyapanAnadoluÜni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. Davut Aydın,
Münih Garı’nda Anadolu Üniversitesi
öğrencivevelilerindenoluşankalabalık
tarafından coşkuyla karşılandı.

Anadolu Üniversitesi Batı Avrupa
Programları Koordinatörü Dr. Ahmet
Atilla Doğan, Münih Eğitim Ataşeliği
Sekreteri Gonca Onal, Münih Türk

AlmanÖğrencilerBirliğiBaşkanıLevent
Karadağ, Başkan Yardımcısı Zeynep
Özgen ve çok sayıda öğrenci ve öğrenci
velisi tarafından karşılanan Prof. Dr.
Davut Aydın Münih Garı'ndaki törene
katıldıktansonraTRTAvazKanalınabir
açıklama yaptı. Rektör Prof. Dr. Aydın
şunları söyledi:

“Üniversitemiz, 1986 yılından bu
yana Batı Avrupa İrtibat Bürosu aracı-
lığı ile Avrupa ülkelerinde faaliyettedir.
EğitimöğretimhizmetlerimizinBatıAv-
rupa’yaaçılımınınenönemlinedeni ise
80’li yıllarınortalarınakadargeridönüş
kararı ve beklentisi içinde bulunan Av-
rupa’daki Türk toplumunun yıllar geç-
tikçe giderek kalıcı olma ve yerleşme
kararı vermeleridir. Avrupa’da yerleşik
toplumumuzun, bulundukları ülkeler-
deki yaşam kalitesinin iyi bir eğitim dü-
zeyine sahip oldukları takdirde

artacağına olan inancımız, bulunulan
ülkenin eğitim sisteminde çeşitli ne-
denlerle rekabet imkanını yitiren birey-
lerimize ikincibirşanstanımaisteğimiz
ve Türkçe dilinde eğitim görmek iste-
yenlerin bu talebinin karşılanması üni-
versitemizin Batı Avrupa’ya açılımının
diğer başlıca nedenleridir.”

Türkiye’yi Cazibe Merkezi Yapmak

Batı Avrupa’daki uzaktan öğretim
hizmetlerini bugün üç fakülte bünye-
sinde yer alan 10 değişik bölümle yü-
rütmekte olduğunu belirten Prof. Dr.
Davut Aydın, gelecek öğretim yılında
açılacak ilkprogramın ‘’Uluslararası İliş-
kilerLisansProgramı’’olacağınısöyledi.

Prof. Dr. Aydın sözlerine şöyle
devam etti:

“Köln Üniversitesi işbirliği ile ortak
yürüttüğümüz İşletme Yönetimi Yük-

sek Lisans programı 2002 yılından bu
yana başarıyla devam etmekte olup,
Turizm İşletmeciliği alanında yeni bir
bölümün başlatılma hazırlıkları sür-
dürülmektedir. Türkiye Cumhuriyeti
Milli Eğitim Bakanlığı İşbirliği ile yak-
laşık 20 yıldır Açık Öğretim Lisesi, yine
yaklaşık 10 yıldır Açık İlköğretim
Okulu programları da tarafımızdan
yürütülmektedir. Anadolu Üniversitesi
olarak yurt dışında akademik eğitim
yürüten ve mezun olanların envante-
rini yapmak, bunları Türkiye’de farklı
alanlarda değerlendirmek üzere bir
çalışma başlattık. Hedefimiz beyin gö-
çünü tersine çevirmek, hatta dünya-
nın yetişmiş beyinleri için Türkiye’yi
cazibe merkezi haline getirmektir.”

Anadolu Üniversitesi’nin Köln’deki
Sanat Galerisine de değinen Prof. Dr.
Davut Aydın galerinin; eğitimi, bilimi,
sanatı, kuram ve uygulamayı birleştirip
tek bir potada eritmeyi amaçladığını
söyledi.

Prof. Dr. Davut Aydın Türk iş göçü-
nün 50. yılını anma etkinlikleri konu-
sunda da bilgi verdi. Güzel Sanatlar
Fakültesi’nin, Türk tarihinde önemli
simgelerden lalenin, çağdaş cam ve se-
ramik sanatında hayat bulduğu sanat
eserlerini sergilemeye başladığını be-
lirten Rektör Aydın, şunları söyledi:

“Köln Türk Alman Müzik, Eğitim ve
Kültür Derneği işbirliğinde Türk ve
Alman müziğini bir arada icra eden
ekibin Türkiye’ye yönelik gezilerinin
İstanbul ve Eskişehir bölümünün or-
ganizasyonu sağlandı. Göç-Grafik ko-
nulu sergimiz ile devam eden anma
faaliyetleri, Köln Başkonsolosluğu hi-
mayelerinde; üniversitemizin Yurtdı-
şında Yaşayan Türk Vatandaşlarının
Sorunlarını Araştırma Merkezi ve Batı
Avrupa Bürosu işbirliğinde Köln Rau-
tenstraauch-Jost Museum’da 8 Aralık
2011 günü düzenlenecek, Türk kö-
kenli yükseköğrenim öğrenci ve me-
zunlarının kariyer planları konulu
toplantı ile devam edecektir.

Bu yıla ait son etkinliğimiz ise Ana-
dolu Üniversitesi Tiyatro Topluluğu, Ti-
yatro Anadolu tarafından 10 Aralık
akşamı Köln Üniversites’inde 1100 kişi-
lik büyük salonda ilk kez sahneye ko-
nacak olan, “Doyçland” adlı oyun
olacaktır.Ayrıca50.yılayönelikYUTAM
tarafından basılı bir yayın hazırlığı da
sürdürülmektedir. Göçün 50. ve üni-
versitemizin Avrupa’daki 25. yılına,
güzelsanatlarsergisi,kültürel işbirliği, ti-
yatro oyunu, bilimsel toplantı ve bilim-
sel içerikli basılı yayınla katkıda
bulunulmaktadır.”

TRT Almanya Treni’ni biz de karşıladık

Vali Koçdemir İÇEM’i ziyaret etti

Barış Can KERMAN

� Eskişehir Valisi Dr. Kadir Koçdemir
Anadolu Üniversitesi İşitme Engelli
Çocuklar Eğitim, Araştırma ve Uygu-
lama Merkezi’ni ziyaret etti. 4 Kasım
CumagünügerçekleşenziyareteRek-
törYardımcısıProf.Dr.MeryemAkoğ-
lan Kozak ve İÇEM Müdürü Prof. Dr.
Umran Tüfekçioğlu da katıldı.

İÇEM’in Türkiye’de model bir
kurum olduğunu belirten Vali Koçde-
mir görüşlerini şöyle dile getirdi:
“İşitme sorunu olan çocuklarımız bu
merkez ile engelsiz bir eğitim süreci
yaşıyorlar. İÇEM sadece şehrimiz için

değil, ülkemiz için hizmet veren bir
kurum. İşitme engelli çocukların eği-
tim hizmetlerinden yararlanması ko-
nusunda yapılacak çok iş var. Valilik
olarak tüm engellilik alanlarında va-
tandaşlarımızın hayat kalitesini yük-
seltmeye çalışıyoruz. Şehrimizde
engelliler ile ilgili, Valilik Engelliler Eği-
tim ve Koordinasyon Merkezi bulu-
nuyor. Ayrıca engelliler için sürekliliği
olan, geniş hobi bahçelerinin yer ala-
cağı, mimarisi uygun yeni bir merkez
yapmayı düşünüyoruz.”

Vali Dr. Kadir Koçdemir ziyaret so-
nunda İÇEM anı defterine şunları

yazdı:
“Türkiye’de alanında zirveyi temsil

eden, işitme engellilerle ilgili çalışma-
lara, gerek uygulamaları gerekse ye-
tiştirdiğiniteliklipersonelleyönveren
merkezinizi ziyarette göğsüm ka-
bardı. Çalışmaların kamu-üniversite
işbirliği içindedahadabaşarılıolması
için gerekli çalışmalara bir an önce
başlanması faaliyetlerini hayata geçi-
receğiz.

Bundan sonraki ziyaretlerde mev-
cut durumdan çok daha ileri gidildi-
ğini görme umuduyla, teşekkür
ediyor, başarılar diliyorum.”

‘Önemli olan
öfkeyi kontrol
altında tutmak’

Prof. Dr. Erkek
ünlü masalı
yeniden
yorumladı

Umut Yaşar İNAN

� Anadolu Üniversitesi Kişisel Gelişim
Birimi iletişim, stresle baş çıkma, ruh
sağlığı, öfke ve öfke kontrolü gibi konu-
larda iki ay sürecek bir eğitimle, Emni-
yet mensuplarına hizmet verecek.
Birimin, bu kapsamda düzenlediği ilk
seminer, 14 Kasım günü “öfke ve öfke
kontrolü” ile başladı.

İl Emniyet Müdürlüğü tarafından se-
çilen 60 personelin katıldığı seminerde
konuşan Psikolojik Danışman Işık Sevgi
Dönmezel şunları söyledi: “Öfke kont-
rolü hepimizin yaşadığı bir şey ama öf-
keyi biz saldırganlıkla karıştırıyoruz.
Yani öfke eşittir saldırganlık diyoruz
ama değil. Saldırganlık öfkenin eylem
kısmı. Öfke bir duygudur. Diyelim ki
benim arabam çalışmadı, işe geç kala-
cağım, bu bende stresle beraber öfkeyi
yaratıyor. Bu öfke yüzünden ben ken-
dime de zarar verebilirim, karşımdaki
insana da zarar verebilirim. Bizim semi-
nerlerimizin içeriği öfkelenmemeyi öğ-
renmek değil; bu mümkün değil,
öfkelenmemek insan doğasına aykırı
bir şey, öfkeleneceğiz. Önemli olan o
öfke duygusuyla başa çıkabilmek onu
kontrol altına alabilmek.”

Işık Sevgi
Dönmezel

Karşılama töreninde Üniversitemizin Batı
Avrupa Programı öğrencileri de yer aldı.

Vali Dr. Kadir Koçdemir’e ziyare-
tinde Rektör Yardımcısı Prof. Dr.
Meryem Akoğlan Kozak eşlik etti.

Tümsev SAYAR

� Devlet Konservatuvarı öğretim üyesi
Prof. Dr. Hasan Erkek tarafından, Ander-
sen’in Çirkin Ördek Yavrusu masalından
hareketle ve çağdaş bir bakış açısıyla ye-
nidenyazılan, ÇirkinÖrdekYavrusuMü-
zikali, Zorlu Çocuk Tiyatrosu tarafından
sahnelenmeye başladı. Mehmet Zorlu
Vakfı tarafından sosyal sorumluluk pro-
jesi olarak hazırlanan ve Zeynep Erkek
Doğan’ın (dramatist) yapım sorumlu-
ğunuüstlendiğimüzikalindünyaprömi-
yeri, 15 Ekim Cumartesi günü
gerçekleştirildi.

Prof. Dr. Nurhan Karadağ’ın yönettiği
ve 30 kişilik bir kadro tarafından sergile-
nen müzikalde, tiyatro, opera ve müzik
sanatçıları görev alıyor. Prof. Dr. Hasan
Erkek, görünenin göründüğü gibi olma-
dığını anlatan gerçek ve yanılsama üze-
rine yazılmış bir masal olan Çirkin Ördek
Yavrusu'nu yeni bir bakış açısıyla yazdı-
ğını söyledi. Müziklerin Yrd. Doç. Dr.
Nedim Yıldız’a, kareografinin Yrd. Doç.
Dr. Selçuk Gökdere’ye, sahne-kostüm ve
ışığın uzman Nurullah Tuncer’e, makyaj
tasarımının Öğr.Grv. Alev Gündüz’e ait
olduğu müzikalde, oyunun pedagoglu-
luğunu ise Doç.Dr. Serap Erdoğan üst-
lendi. Müzikal, 30 Nisan’a kadar Kenter
Tiyatrosu’nda sahnelenecek.
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21  Kasım / Pazartesi

"ÖYP (Öğretim Üyesi Yetiştirme 
Programı) Hakkında Merak Edilenler"

Turizm Araştırma ve Uygulama Birimi
09:00 - 18:00

Turizm Araştırma ve Uygulama Birimi 

22 Kasım / Salı

Her Yöne 90 Dakika
Sinema Anadolu 
20:30

Deha Yapım Organizasyon

25 Kasım / Cuma

Dünya Felsefe Günü
Edebiyat Fakültesi Zakine Çelik 

Konferans Salonu  
Hacettepe Üniversitesi Öğretim Üyesi

Doç. Dr. Çetin Türkyılmaz  
14:00 - 17:00

Felsefe Kulübü

23 Kasım / Çarşamba

Kent, Arkeoloji, Koruma 
Salon 2009 

ODTÜ Mimarlık Fakültesi Öğretim Üyesi
Yard. Doç. Dr. Güliz Bilgin Altınöz

09:30 - 12:00
Mühendislik Mimarlık Fakültesi

24 Kasım / Perşembe

Araştırmada Yöntem Yazılırken Nelere
Dikkat edilmeli? 

Turizm Araştırma ve Uygulama Birimi 
17:30

Turizm Araştırma ve Uygulama Birimi 

Öğretmenler Günü Kutlaması
Salon 2009  
14:30

Eğitim Fakültesi 

26 Kasım / Cumartesi

Otobüs
Sinema Anadolu
20:00

Boğaziçi Üniversitesi Mezun Derneği

Okuma Kültürü Konusunda Konuşma
Edebiyat Fakültesi Zakine Çelik 

Öztürk Konferans Salonu   
10:00 - 12:00

Edebiyat Fakültesi 

Seyyar Sahne'den “Tehlikeli Oyunlar”
(Oğuz Atay)

Sinema Anadolu  
19:00

Tiyatro Kulübü

Modern Çağda Olimpiyatlar
Turizm Araştırma ve Uygulama Birimi 
17:30

Turizm Araştırma ve Uygulama Birimi 

"Türkülerle Atatürk"
Sinema Anadolu  
20:00

Halkbilim Araştırmaları Merkezi

Genç Pazar Açılıyor
Teknopark Zemin Kat 
09:00 - 17:00

Çevre Sorunları Uygulama ve Araştırma
Merkezi

Troyalı Kadınlar'ın ağıtları 
sahnede yankılandı

İrem DÖNMEZ
� Kadın Çalışmaları Uygulama ve Araş-
tırma Merkezi ve Eskişehir Ticaret Odası
(ETO)’ nun Global Girişimcilik Haftası et-
kinlikleri kapsamında düzenledikleri et-
kinliklerden birisi de Troyalı Kadınlar

isimli tiyatro gösterisi oldu. Ayla Al-
gan’ın hem oynadığı hem de yönet-
menliğini üstlendiği oyun, 15 Kasım Salı
akşamı Sinema Anadolu’da sahnelendi.
J.P. Sartre’ın yazdığı oyun, M.Ö 415 yı-
lında Troya’da yaşanan ve on yıl süren

savaşın ardından kentin düşmesini ve
yenik kentin kadınlarının yaşadıkları acı
ve kaygıları anlatıyor. Oyunda, yıkımla-
rın, vahşiliğin sorumlusunun dış etmen-
lerde aranmaması, sorumlunun savaşı
yaratan insanoğlunun bizzat kendisi ol-

duğu vurgulanıyor. Oyun sonunda sah-
neye çıkan ETO Başkanı Harun Karacan,
Global Girişimcilik Haftası etkinliklerine
katkılarından dolayı tiyatro oyuncula-
rına ve Eskişehirli sanatseverlere teşek-
kürlerini iletti.

Atatürk'ü sevdiği şarkılarla andık

Elif TEKİN
� Atatürkçü Düşünce Kulübü “Ata-
türk’ü Sevdiği Şarkılarla Anıyoruz” ko-
nulu müzik dinletisi düzenledi. 2

Kasım Çarşamba akşamı Salon 2003’te
gerçekleştirilen dinletide, Devlet Kon-
servatuarı Opera Bölümü’nden Kamil
Kaplan ve Leyla Ceren Koç’un seslen-

dirdiği eserlere Öğretim Görevlisi
Oktay Köseoğlu piyano ile eşlik etti.
Dinletide, Manastır, Çanakkale Tür-
küsü, Ankara Marşı, Böyledir Bizim

Sevdamız, Selanik Türküsü, İzmir
Marşı gibi eserler seslendirildi. Büyük
beğeni toplayan dinleti, salonu doldu-
ranların alkışlarıyla sona erdi.

Gökhan AKKURT

� Anadolu Üniversitesi Karikatür Sa-
natını Araştırma ve Uygulama Mer-
kezi tarafından düzenlenen "Tonguç
Yaşar'ın "Gülen Art'ı" Sergisi 16
Kasım Çarşamba günü Anadolu Üni-
versitesi Eğitim Karikatürleri Müze-
si'nde sanatseverlerin ilgisine
sunuldu.  Serginin açılışına, Anadolu
Üniversitesi Rektör Yardımcısı Prof.
Dr. Ender Suvacı, Eskişehir Vali Yar-
dımcısı Faruk Günay, Karikatürcüler
Derneği Başkanı Metin Peker, Ana-
dolu Üniversitesi Güzel Sanatlar Fa-
kültesi'nden Prof. Dr. Atilla Atar,
Prof. Dr. Hikmet Sofuoğlu ve Yrd.
Doç. Dr. Sadettin Aygün’ün yanı sıra
pek çok sanatsever katıldı. 

Serginin açılış konuşmasını yapan
Prof. Dr. Ender Suvacı, Tonguç Ya-
şar'ın 31 yıllık serüveni sonucu oluş-
turduğu bu serginin açılışında
bulunmaktan dolayı duyduğu mutlu-
luğu dile getirerek şunları söyledi: Siz-
lere geldiğiniz için çok teşekkür
ediyoruz. Büyük üstada da bizlere bu
fırsatı verdiği için, bu eserleri bizlerle
paylaştığı için teşekkür ediyoruz.
Umarım başarılı bir sergi olur ve siz-

leri iyi ağırlayabiliriz hepinize teşek-
kür ediyorum." 

Çok değerli ve önemli karikatür sa-
natçısı Tonguç Yaşar'ın sergisinde bu-
lunmaktan dolayı duyduğu
mutluluğu dile getiren Karikatürcüler
Derneği Başkanı Metin Peker, emek-
tarın sanat yaşamıyla ilgili şunları söy-
ledi: "Tonguç Yaşar karikatür
sanatımızın ve mizahımızın Türki-

ye'deki en önemli sanatçılarından bir
tanesidir. Eserleri 60 yıldır Türkiye'de
izlenmektedir. Tonguç ağabeye bol
çizgili ve sıhhat dolu yıllar diliyorum.
Böylesi onurlu keyifli bir sergiye yer
verdiği için kendisine teşekkür ediyor
ve hepinize saygılar duyuyorum." 

Emektar sanatçı Tonguç Yaşar ise,
sessiz ve sözsüz çizgilerle yeni dünya-
lar yarattığının altını çizerek, bugün

burada kendisini yalnız bırakmayan
sanatseverlere teşekkürlerini iletti. 

Tonguç Yaşar'ın, başarılarla dolu
59 yıllık sanat yaşamının yer aldığı
belgeselinin izlenmesinin ardından,
sanatseverler ünlü sanatçının eserle-
rinin yer aldığı sergiyi gezdiler. Sergi,
30 Aralık tarihine kadar Anadolu Üni-
versitesi Eğitim Karikatürleri Müze-
si'nde gezilebilir.

Tonguç Yaşar'ın sessiz çizgileri 
sanatseverlerle buluştu
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yaptık

Elif TEKİN

� İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi
öğretim üyesi Doç. Dr. Yılmaz Kılıças-
lan’ın “Türkiye’de Tarımsal Üretimde
Tarım İşletmelerinin Verimlilik ve Et-
kinlik Üzerine Etkisi ve Seçilmiş Ürün-
lerin Kaotik Dinamik Analizi: Sorunlar,
Çözümler ve Politika Önerileri” başlıklı
projesi TÜBİTAK tarafından destekle-
nen çalışmalar arasında yer aldı.

Farklı anabilim dallarını birleştirme
özelliği taşıyan projenin yürütücülü-

ğünü Doç. Dr. Yılmaz Kılıçaslan üst-
lendi. Projede Fen Fakültesi’nden Doç.
Dr. Bünyamin Demir, İktisadi ve İdari
Bilimler Fakültesi’nden Doç. Dr. Nilgün
Çağlarırmak Uslu ve Doç. Dr. Nesrin
Alptekin projenin araştırma kadro-
sunu oluşturdu.

Tarım İşleri Genel Müdürlüğü
(TİGEM) ile ortak yürütülen proje sa-
nayi üniversite işbirliğinde büyük ba-
şarı kaydetti.18 ay süren proje
kapsamında 17 bölgede 7000 çiftçiye

ulaşıldı. Disiplinlerarası ortak çalışma-
lara dayanan proje hakkında Doç. Dr.
Kılıçaslan şunları söyledi:

“TİGEM sertifikalı tohum üretiyor.
Biz de projemiz kapsamında 2000
çiftçi ile anket yaptık. Sertifikalı tohum
kullanıp kullanmadıklarını araştırdık.
Elde ettiğimiz bilgiler sonucunda, ser-
tifikalı tohum kullanımının üretkenliği
arttırdığını bulduk. Bu bağlamda geniş
bir veri seti yarattık.” 

Projenin başarı sağladığı bir diğer

alan ise bitkisel üretimde gelecek dö-
nemin tahmin edilmesi oldu. Doç. Dr.
Kılıçaslan, “Bitkisel üretimin gelecek
dönemini tahmin etmek zor bir iş.
Kaotik dinamik analiz yöntemi ile
hasat dönemine dair tahminlerde bu-
lunduk. Bu çalışmalarımızı Türkiye
İstatistik Kurumu’na (TUİK) sunduk ve
olumlu geri dönüşler aldık. Bir yıl ön-
ceden tarımsal üretimdeki arzı kesti-
rebilmek piyasadaki dengesizlikleri
giderebilmek adına çok önemli.”dedi.

� Voleybol nasıl bir spordur biraz
bahseder misiniz?

Voleybol ciddi bir altyapıyı oluştur-
duktan sonra çok tekrar gerektiren,
kompleks bir spor       dalıdır. Bir süre
bıraktığınız zaman geri döndüğü-
nüzde inanılmaz derecede gerilemiş
durumda oluyorsunuz. O yüzden sık
ve kaliteli bir antrenman programı
yapmalısınız.

Biz antrenmanlarımızı haftada 5’in
altına düşürmemeye çalışıyoruz. İki
günde; 1 maç yapıyorlar, kalan 1 gün
de sporcuların kendi ihtiyaçları ve
dinlenmelerine ayrılıyor. Voleybolda
altyapı çok önemli. Çünkü perfor-
mans sporcusu liseden sonra başlasa
da gereken başarıyı gösteremiyor.
Ağaç yaşken eğilir hesabı, çok küçük
yaşta üstüne düşmek gerekiyor.
Bunun için de yapılan çalışmalar var.
Mevcut pilot okullar üzerinden seç-
meler yapılarak sporcu seçiliyor ve
onlar arasından değerlendirmeler ya-
pılıyor.

� Takım oyuncularını nasıl seçiyor-
sunuz?

Öncelikle Anadolu Üniversitesi
Bayan Voleybol Kulübü altyapısında
yetişmiş, belirli bir seviyeye gelmiş her
oyuncuyu değerlendirmeye çalışıyo-
ruz. Takıma desteği olacaksa tabii ki dı-
şarıdan gelen öğrencileri de
değerlendiriyoruz. Ama takımı sürekli
yenilemek gibi bir durum söz konusu
değil. Çünkü takımda sürekli oynama

yaparsanız o takımın devamlılığı konu-
sunda ciddi sıkıntılar ortaya çıkabilir.

� Bu seneki takım kaç kişiden oluşu-
yor?

Bu yıl takımımız 10 kişiden oluşu-
yor. Takımda; gerçekten istekli ve kat-
kısı oldukça yüksek sporcular
bulunmakta.

� Sporcular öğrenci işçi olarak mı ça-
lışıyor?

Üniversitedeki öğrencilerimiz öğ-
renci işçi olarak çalışmakta. Zaten ta-
kımdaki 10 kişiden 9’u Anadolu
Üniversitesi öğrencisi, kalan 1 kişi de
üniversitede öğretim görevlisi.

� Anadolu Üniversitesinin Bayan Vo-
leybol Takımı’na desteği nedir?

Üniversite amatör ruh ile, profesyo-
nel bir platformda yer alma çabası

göstermekte.  Antrenör sayısı, spor-
cular için ayrılan bütçe her ne kadar
yetersiz olsa da, kaliteli malzeme ve
diğer imkanlar açısından gerçekten
başarılı. Hatta Eskişehir’de bir benzeri
daha yok denilebilir.

� Ligde durumumuz nasıl?
Anadolu Üniversitesi 3. Ligde B

grubunda yer almakta. 
Sezona temmuz ayında  atletizm

ve kondisyon antrenmanlarıyla baş-
ladık. İyi bir altyapı oluşturalım diye
epey uğraştık.

23 Ekim’de Sakarya takımı olan
Adaspor ile kendi sahamızda yaptı-
ğımız maçı 3-0, 30 Ekim’de deplas-
manda Kocaeli Dsi ile yaptığımız
maçı da 3-0 kazandık. 

Gideceğimiz deplasmanlar da;
Balıkesir, Sakarya, İzmit, İstanbul,
Ordu, Edirne, Bursa.

� Bu sene takım olarak neyi hedefli-
yorsunuz? 

Sezon başında istediğimiz gibi bir
yapılanma sağlayamasak da, şu an
beklediğimizden de hırslı, istekli ve
tecrübeli bir ekibimiz var.

Ligi bitirebildiğimiz en iyi yerde bi-
tirmeye çalışacağız. Sonuçta sporda
neyin ne olacağı belli olmuyor. Bir
seri yakalıyorsunuz ve beklemediği-
niz sonuçlar alabiliyorsunuz. Gide-
bildiğimiz yere kadar gitmeyi
istiyoruz. 

Şu an takım oyuncuları play-off
oynamayı her şeyden çok istiyor.
Hedeflerini kendileri koydular bile.

Ligde hedefimiz play off

Aslı Yıldırım

Üniversitemiz Bayan Voleybol A Takımı Antrenörü Yücel Düzcesoy:

BAYAN Voleybol takımımızın
antrenörü Yücel Düzcesoy ile

Voleybol sporu ve
takımımızın he-
defleri hakkında
konuştuk.

Kimdir ?

1983 Eskişehir doğumluyum.

Tüm eğitim dönemim Eski-

şehir’de geçti. 2006 yılında

Anadolu Üniversitesi,

BESYO- Antrenörlük Eğitimi

Bölümü’nden mezun oldum.

Uzun yıllar üniversitede

sporculuk yaptım. Anadolu

Üniversitesi’nde 2002 yı-

lında altyapıda antrenörlük

yapmaya başladım. A Takı-

mı’nda da yardımcı antre-

nörlük görevinde

bulundum. 2006 yılından bu

güne kadar Anadolu Üniver-

sitesi Bayan A Takımı’nda

görev aldım.

Yücel 
Düzcesoy

Doç. Dr. Kılıçaslan TÜBİTAK projesinde 7 bin çiftçiye ulaştı
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Gökhan AKKURT

� Anadolu Üniversitesi son yıllarda
ulusal ve uluslararası spor müsabaka-
larında ev sahibi olma hakkını elde
ederek Türkiye Futbol Federasyo-
nu’nun (TFF) dikkatini çekti. Anadolu
Üniversitesi İki Eylül Kampüsü’nde
uluslararası standartlara uygun spor
tesislerinin yer alması özellikle son yıl-
larda ulusal ve uluslararası müsabaka-
larda ev sahipliği yapma hakkını
kazandırdı. Ekim ayı içerisinde Türkiye
Basketbol Federasyonu (TBF) tarafın-
dan, “Basketbol Burada” sloganıyla
başlatılan Spor Toto Türkiye Kupası
eleme maçlarında Eskişehir, ev sahip-
liği yapma hakkını kazanan dört şehir-
den biri oldu. TBF, Spor Toto Türkiye
Kupası A Grubu maçlarının Anadolu
Üniversitesi’nde oynanması kararını al-
mıştı. Ayrıca yine geçtiğimiz ay içeri-
sinde, Bayan Voleybol Ligi Türkiye
Kupası maçlarına ev sahipliği yapma
hakkı Anadolu Üniversitesi’ne verildi.
TFF tarafından alınan karar gereği 11-
16 Kasım tarihleri arasında Eskişe-
hir’de düzenlenecek 19 Yaş Altı Avrupa
Şampiyonası grup maçlarına ev sahip-
liği yapma hakkı geçmişteki başarıla-
rından ve uluslararası şartları
sağlamasından dolayı Anadolu Üniver-
sitesi’ne verildi. 

Galibiyetle Başladık

Anadolu Üniversitesi’nin ev sahipli-
ğinde, 11-16 Kasım tarihleri arasında Es-
kişehir’de gerçekleştirilen 19 Yaş Altı
Avrupa Şampiyonası 1. Eleme Turu 9.
Grup müsabakaları Anadolu Üniversi-
tesi Stadyumu’nda 11 Kasım Cuma
günü saat 13.00’te oynanan Polonya-
Gürcistan maçı ile başladı. 

Şampiyona’nın açılış maçında Gür-
cistan Polonya’yı 3-1’lik farklı bir skorla
mağlup ederek şampiyonaya galibiyetle
‘merhaba’ dedi. Günün ikinci maçında
ise milli takımımız Eskişehir Atatürk
Stadyumu’nda saat 15.00’te  Lüksem-
burg ile karşı karşıya geldi. Milli takımı-
mız grup elemeleri ilk maçında rakibi
karşısında 3-0 gibi rahat bir skor alarak
gruba avantajlı başladı. 

9. Grup 2. Mücadeleleri ise, 13 Kasım
Pazar günü 13.00’te Anadolu Üniversi-
tesi’nde oynanan Polonya-Lüksemburg
ve Atatürk Stadyumu’nda saat 15.00’te
karşı karşıya gelen Türkiye-Gürcistan
maçı ile devam etti. Grubun ikinci ma-
çında Polonya şampiyonadaki zayıf ra-
kibi Lüksemburg’u 2-1’lik skorla
yenerek grupta ilk üç puanını alırken,
milli takımız ise grubun favorilerinden
Gürcistan’a karşı 10 kişi mücadele et-
mesine rağmen 1-1’lik skorla sahadan 1
puanla ayrılmasını bildi. 

Bu sonuçların ardından grupta son
maçlara gelinirken, oynanan 2 maçta
4’er puan toplayan iki takımdan ave-
raj farkıyla Türkiye liderliğe otururken
aynı puanda Gürcistan ise 2. sırada
yer aldı. Grupta tek galibiyeti bulunan
ve onu da grup sonuncusu olan Lük-
semburg’dan alan Polonya 3 puanla
3. sırada yer alırken, henüz grupta
puanı olmayan Lüksemburg ise grup
sonunculuğunda yer alıyor. 

16 Kasım Çarşamba günü oynana-
cak grup son maçlarıyla birlikte Elit
Tur’da mücadele edecek takımlar
belli oldu. 



� Genel olarak memnunum. Ye-
meklerin hem ucuz hem de lez-
zetli olması öğrenciler için büyük
avantaj. Yurtta yediğimiz yemek-
lere nazaran çok daha güzel. Ay-
rıca kalorilerinin ayarlanması da
sağlığımız açısından iyi oluyor.
Yemekhane sistemi ile ilgili yaşa-
dığım tek sıkıntı rezervasyon.
Rezervasyon yaptırdıktan sonra
hemen ertesi gün otomasyonu
tamamlamamız gerekiyor. Aksi
halde iki gün yemek yiyemiyo-
ruz. Rezervasyondaki bu sıkıntı-

nın giderilmesini istiyorum.

� Yemekler çok iyi. Yemekhane
çalışanları da anlayışlı ve güler
yüzlüler. Masalar genelde temiz
oluyor. Her ne kadar yemek ye-
nirken masalar dağılsa da arada
çalışanların sürekli dolaşması
ve temizlemesi sayesinde son-
raki yemek yiyecekler için rahat
ortam sağlanmış oluyor. Çok
düşük bir fiyata çeşit çeşit ev
yemekleri yiyebiliyoruz. Diğer
yandan dikkatimi çeken bir du-
rumu söylemek isterim. Son

birkaç haftadır ekmekler poşetsiz
dağıtılıyor. Bunun hijyenik olmadığını düşünüyorum. Bu
konuya yetkililer müdahale ederse sevinirim. Bunun dı-
şında yemekhaneden çok memnunum.

�  Yemeğimizi çoğu üniversite-
den daha kaliteli ve ucuza yiye-
biliyoruz. Ayrıca yemekhanede
besin değerlerinin gözetiliyor
olması da  Anadolu Üniversitesi
öğrencileri için gerçekten bir
avantaj. Menü oldukça zengin
yemekler ise lezzetli. Yemek-
hanenin tek dezavantajı kala-
balık olması. 

� Yemekhanenin yemeklerinden
memnunum. Yemekler sağlıklı ve
lezzetli ancak bazen soğuk servis
ediliyor. Özellikle makarnalar
çabuk soğuyor. Ayrıca salatalara
soğan konulmaması gerektiğini
düşünüyorum. Tercihe göre ser-
vis edilebilir belki. Geçtiğimiz yıl-
lara göre tatlılar daha az çıkıyor.
Her hafta tatlı çıkarsa daha iyi
olur. Fiyattan oldukça memnu-
num. Genel olarak çalışanların
hizmeti ve temizliğinden de
memnunum. Sadece çatal-ka-
şıkların ve ekmeğin ambalajda
olmasını istiyorum.

Şule Oktay   İktisadi ve İdari Bilimler Fak.

� Üniversitenin yemekhanesi
için ucuz ve kaliteli denilebilir.
Meyve veya tatlıyla beraber dört
çeşit yemeği bir lira gibi uygun
bir fiyata yiyebiliyoruz. Çalışan
öğrencilerin yaklaşımları ve ye-
mekhanenin düzeni de olumlu.
Bence tek problem rezervasyon.
Rezervasyonu yapılan yemeğin
iki gün sonra alınabilmesi olum-
suz bir durum. Çünkü o iki gün
boyunca kantinden daha pahalı
şeyler yemek zorunda kalıyo-
ruz. Ayrıca akşam saatlerinde
de yemek verilebilir. Bu ikinci öğretimde okuyan ar-
kadaşlarımız için de iyi olur. 

� Üniversiteye başladığım ikinci
haftadan itibaren yemekhanede
yemek yemeye başladım ve ye-
meklerin bir liraya olduğuna ina-
namadım. Yemeklerden gayet
memnunum yalnızca öğrencilerin
ders çıkışları çakıştığı için biraz
kalabalık oluyor. Yemekhanenin
biraz daha büyütülmesi taraftarı-
yım. Bunun dışında herhangi bir
sorunum yok.

Sinan Yüksel   Eğitim Fakültesi

� Yemekhaneden genel olarak
memnunum. Sadece rezervas-
yonda sıkıntı yaşıyorum. Kar-
tıma günlük değil de 30 günlük
yükleme yapabilmeyi ve yemek
yemediğim günlerde satın aldı-
ğım hakkın başka zaman da
kullanılabilir olmasını istiyo-
rum. Bildiğim kadarıyla başka
üniversitelerin yemekhane sis-
temi bu şekilde işliyor. Bunun
dışında yemek çeşitleri ve kali-
tesi güzel. Temizliğinden de
memnunum. Yemekhanenin
yerinin de çok uygun bir konumda olduğunu düşünüyo-
rum. Her fakülteye yakın, kolay ulaşılabilir bir yer.  Rezer-
vasyon sıkıntısı da düzelirse yemekhaneyle ilgili başka bir
şeyden şikayetçi değilim

� Yemekhaneye girdiğimde gör-
düğüm uzun sıranın verdiği sıkın-
tıyı saymazsak verilen hizmetten
memnunum. Yemekhane her ne
kadar sıcak yemekleriyle beni
kendine bağlasa da yemek çeşit-
liliğinin artması gerektiğini dü-
şünüyorum. Mesela her hafta
balık çıkmasın. Ekmekler yine
ambalajlı olsun. Son birkaç gün-
dür peçete de verilmiyor. Bu ko-
nulara dikkat edilmesini rica
ediyorum. Bunlar dışında genel
olarak yemekhanede verilen
hizmetten memnunum. 

Derya Katar     Hukuk Fakültesi

Medya Baykara   İktisadi ve İdari Bilimler Fak.

� Yemekhane hizmetinden
memnun olduğumu söyleye-
mem. Kısıtlı bir zaman aralı-
ğında, oldukça kalabalık bir
ortamda yemek yemeye çalışı-
yoruz. Zaman zaman yemek yet-
miyor, peçete verilmiyor ve
oturacak yer bile çoğu kez bu-
lunmuyor. Sıranın azalması için
dışarıda bekliyoruz ve boşa
vakit harcıyoruz. Bu sorunların
giderilmesini istiyoruz.

Rabia Temel   Endüstriyel Sanatlar Y.O.

Büşra Köroğlu   Fen Fakültesi Yalçın Başer   Turizm ve Otel İşletmeciliği Y.O.

� Yemekler oldukça ucuz ve lez-
zetli. Bir liraya zengin bir menü-
den yararlanabiliyoruz. Bunun
öğrenciler için avantaj olduğunu
düşünüyorum. Ancak  şimdiye
kadar ambalajlı olarak servis
edilen ekmeklerin bir süredir
ambalajsız olması hoş değil.
Ambalajsız olması nedeniyle
hem ekmekler kuruyor hem de
sağlıksız. Yine son birkaç gün-
dür peçete de verilmedi. Bu so-
runların çözülmesini
bekliyoruz. 

Murat Dural   İletişim Bilimleri Fakültesi
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Funda Kaya    İletişim Bilimleri Fakültesi

A.Kerem Bağ   Porsuk Meslek Yüksekokulu

Yemekhanenin
hizmetinden 
memnun musunuz?




